
Dobrzyniewo Duże, dnia 26.06.2023 r.

SPRAWOZDANIE Z DZIAŁALNOŚCI WÓJTA MIEDZY SESJAMI

1. Od 31.05.2023r. do 04.06.2023r 2 „ /
Załącznik do protokołu nr

Przebywałem na urlopie. Z SCS Rnny Gminy Dobrzyniewo Duże

2. 05.06.2023r. dnia
.....

Spotkałem się z ppłk Dariuszem Szorcem Szefem Wojskowego Centrum Rekrutacji w
Białymstoku i Agnieszką Gierałtowską-Giesberg, rozmawialiśmy na temat oferty szkoleniowej
WCR i nawiązaniu ściślejszej współpracy. W efekcie tego spotkania pracownice w lipcu
przejdą szkolenie z samoobrony.

3. 06.06.2023r.

Na zaproszenie Pani Joanny Kurzawy — Dyrektor Parku Krajobrazowego Puszczy
Kiiyszyńskiej uczestniczyłem w konferencji naukowej pn: „Wyzwania klimatyczne — edukacja
na rzecz ochrony powietrza i klimatu”.

4. Również 06.06.2023r.

Uczestniczyłem w zebraniu z mieszkańcami miejscowości Fasty, dziękuję Radnym i Pani
Sołtys za organizację tego spotkania.

5. W dniach 7.06.2023r.

Uczestniczyłem w spotkaniu z Wiesławem Kamieńskim — V-ce Prezesem Zarządu Podlaskiej
Fundacji Rozwoju Regionalnego oraz Tomaszem Pelcem — Prezesem Zarządu firmy NEXUS
Consultaits Sp. z o.o. — jest to firma doradcza uczestniczy czynnie w procesie transformacji
polskiej gospodarki, doradza takim spółkom jak Polskie Górnictwo Naftowe i Gazownictwo
SA, Grupa ENERGA, LOTOS SA, KGHM Polska Miedź SA, PKP SA), rozmawialiśmy o
uczestnictwie Gminy Dobrzyniewo Duże w projekcie w którym mielibyśmy zbudować
biogazownię, fermę fotowoltaiczną i elektrolizera do produkcji wodoru. Na tym etapie
ustaliliśmy że w najbliższym czasie zorganizujemy spotkanie informacyjne dla radnych gminy,
a w dalszej fazie firma Nexus zbada czy terenie naszej gminy będzie możliwość takiej
inwestycji.

6. 12.06.2023r.

Uczestniczyłem w posiedzeniu komisji rewizyjnej Białostockiego Obszaru Funkcjonalnego
oraz spotkaniu Wójtów i Burmistrzów powiatu białostockiego.

7. Również 12.06.2023r.

Uczestniczyłem w spotkaniu z prof. Andrzejem Sztando na którym rozmawialiśmy na temat
Projektu Strategii Rozwoju Gminy Dobrzyniewo Duże na lata 2023-2033. Zapraszam tym
samym na spotkanie konsultacyjne, które odbędzie się 28.06.2023r. w GCK o godzinie 14:00.

8. 13.06.2023r.

Na zaproszenie Dyrektora PGE uczestniczyłem w VI Regionalnym Forum Energetycznym.

9. W dniach 15-17.06.203r.

Uczestniczyłem w zjeździe Pracowni Samorządowej organizowanej przez Fundację Batorego.



10. 17.06.2023r.

Brałem udział w dniu dziecka organizowanym przez Koronę Dobrzyniewo i Gminne Centrum
Kultury w Dobrzyniewie Dużym.

11. 19.06.2023r.

Uczestniczyłem w spotkaniu Wójtów i Burmistrzów ze Starostą Białostockim w sprawie
powiatowych inwestycji drogowych.

12. Również 19.06.2023r.

Podpisałem umowy na Budowę świetlicy wiejskiej w Leńcach oraz budowę ogrodzenia w
Zalesiu.

13. 20.06.2023r.

Uczestniczyłem w spotykaniu on-line z samorządem Równe na Ukrainie, rozmawialiśmy na
temat wspólnego wnioskowania na zakup sprzętu strażackiego i rozbudowę remizy w
Letnikach w ramach programu transgranicznego. Jest szansa na pozyskanie ok. 1,25 mln euro
na każdego partnera.

14. 23.06.2023r.

Uczestniczyłem w zakończeniu roku szkolnego w Dobrzyniewie Dużym oraz Nowym
Aleksandrowie.

15. 25.06.2023r.

Na zaproszenie Burmistrza Suraża Henryka Łapińskiego uczestniczyłem w uroczystościach dni
Suraża tym razem pn: Grodzisko-Targ.

16. Między sesjami przyjmowałem również interesantów i prowadziłem sprawy bieżące.
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